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Beste mensen,

Jullie inzet is dringend nodig! We hebben cijfers gekregen van VZVZ over het gebruik van de

Corona Opt-in die afwijken van de trend. Navraag daarnaar bij VZVZ wijst in de richting van een

specifieke zorgaanbieder (ZGT), waar het gebruik bovengemiddeld zou zijn. Bij deze

zorgaanbieder (ZGT) lijkt sprake te zijn van een bredere inzet van de Corona Opt-in dan waar

deze voor beoogd is.

Achtergrond

De Corona Opt-in is een constructie die op verzoek van de veldpartijen in de spoedzorg is

ingesteld. Kern ervan is dat de professionele samenvatting van patiénten (kerngegevens die bij

de huisarts zijn vastgelegd) via elektronische uitwisseling beschikbaar komt op HAPs en SEHs,

ook als de patiénten voor de digitale beschikbaarheid geen expliciete toestemming gegeven

hebben. Die expliciete toestemming vooraf is op dit moment wettelijk wel vereist. Een van de

kernvoorwaarden voor de gedoogconstructie is dat de informatie door betrokken

zorgmedewerkers (van HAP’s en SEH's) slechts mag worden gebruikt indien dat noodzakelijk is

voor de behandeling van een (mogelijke) besmetting met het coronavirus — zie brief AP. De plots

sterk stijgende cijfers van gebruik op de SEH terwijl de aantallen besmettingen en

ziekenhuisopnames afnamen spreken elkaar tegen.

Actieplan

We zullen de feiten goed op een rij moeten zetten om de AP en de Kamer ook goed te kunnen

informeren over wat hier aan de hand is. Daar isjullie hulp bij nodig.

Na overleg me EXE en BEA hebben REE ik aan [RE eevraagd de codrdinatie hierop op

te pakken, en met ons en jullie dit uit te werken.

Wat er nodig is:

« BEER} Coordinatie pakken
o Overzicht houden van de inzet, en waar nodig op bijsturen.
o Verzamelen van de input van alle mensen, bij elkaar brengen, analyseren en waar

nodig vervolgacties uitzetten.

o Dagelijkse terugkoppeling aan[EE ove voortgang.

o Over twee weken duidelijk beeld van de cijfers, wat deze precies inhouden en

betekenen en (iig) ontwikkelingen bij ZGT— op schrift en afgestemd met deze

partijen.

. BEY contact met de Taskforce BER 2ineen.nl)
o Activeren van de leden van de Taskforce en hun inzet borgen

o Nagaan welke afspraken in de Taskforce zijn gemaakt over communicatie naar de

achterban over juist gebruik van de Corona Opt-in

o Op zo kort mogelijke termijn de Taskforce bijeen krijgen om de cijfers te bespreken,



wat de vervolgstappen zijn voor VWS en leden van de Taskforce.
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o Check op de cijfers: elke cijfers bevat het EXCEL sheet tav de SEH opvragingen?
o Wat zijn de cijfers uitgesplitst naar zorgaanbieder per kwartaal

o Bij welke ziekenhuizen / zorgaanbieders is een verandering van het aantal

opvragingen te zien? Hoe is die te verklaren?

o Zijn dat alleen Corona Opt-in opvragingen van mensen die geen toestemming

vooraf hebben gegeven?
o Hoe is de toestemming bij de opvraging van deze mensen geregistreerd?
o Hoe is vastgelegd welke medewerkers deze opvragingen hebben gedaan?

Watis de voortgang op het inbouwen van de STOP KNOP?
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o Klopt het dat ZGT gebruik maakt van Chipsoft? Welke wijzigingen zijn in het

systeem aangebracht die aanleiding geven voor (ander) gebruik van de Corona Opt-

in?

o Welk protocol gebruikt ZGT bij het opvragen van de PS op de SEH van patiénten?
o Hoe wordt de Corona Opt-in daarbij ingezet? In welk protocol is dat omschreven?

Welke instructies hebben SEH medewerkers gekregen?

o Hebben andere dan SEH medewerkers toegang tot de Corona Opt-in?
o Op welke manier waarborgt ZGT dat alleen voor de behandeling van een (mogelijke)

besmetting met het coronavirus gebruik gemaakt wordt van de Corona Opt-in?

o Hoe is ZGT over het gebruik van de Corona Opt-in geinformeerd?
o EESontact met NvZ ( IEEEG02-ziekenhuizen nl )

o Hoe zijn de ziekenhuizen over de Corona Opt-in geinformeerd?
o Was NVZ op de hoogte van de protocollen die bij de verschillende ziekenhuizen

voor de inzet worden gebruikt?
o Op welke wijze zijn de aangesloten ziekenhuizen (en hun SEH’s) geinformeerd over

de ontwikkelingen rondom de Corona Opt-in, zoals de STOP KNOP en het

uiteindelijk uitfaseren wanneer de endemische situatie is bereikt?

. BE: Uitzoeken wat precieze juridische impact is

o Wat is de juridische status van gebruik van de Corona Opt-in met toestemming van

de patiént ophalen van PS als er geen verdenking COVID is? Is dan sprake van een

datalek?

o Maakt hierbij uit of patiénten terplekke wel toestemming hebben gegeven?
o Als sprake is van een datalek, door wie en bij wie moet melding worden gemaakt?

Bij [EKEgen online 5.1.2i Digitale overleggen is meer achtergrondinfo te vinden over

de Corona Opt-in en totstandkoming ervan.

Aan iedereen de dringende oproep dit DIRECT OP TE PAKKEN EN UIT TE WERKEN. We moeten

zo snel mogelijk alles goed in beeld krijgen. Als je meent dat er vragen beantwoord moeten

worden die hier niet bijstaan: pak het op. Lever je input aan bij EEE en stem met hem je inzet

af.

BE: direct een uitnoding sturen voor morgen voor de aftrap en werkafspraken.

Dank alvast!
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